
Org.nr 802419-5979

Protokoll nr. 11/22 fört vid Eurasierklubbens styrelsemöte
den 31 oktober via Zoom.
Närvarande; Göran Björkman, Lena Lindahl, Inger Johansson,
Sanna Carlsvärd, Sara Åsberg.
Frånvarande. Kicki Svalin, Åsa Juntti, Marlen Junholt, Cathy Baudeau 
och Frida Lindblom.

§ 125. Mötets öppnande. Ordförande hälsade välkommen och öppnade mötet.

§ 126. Val av justerare. Till justerare valdes Sara Åsberg.

§ 127. Dagordningens godkännande. Förslaget till dagordning godkändes.

§ 128. Föregående protokoll.  Protokoll nr.10/22 godkändes.

§ 129. Ekonomi. På transaktionskonto finns 131682:-, hälsokontot 24083:- och på
placeringskonto 194139:-. Inbetalda avgifter för valpgåvomedlemskap ska
gå in på hälsokontot enligt protokoll nr.7/2021 § 19.

§ 130 Skrivelser.
SKK. Bli BPH arrangör. Inget för vår klubb.
SKK. Utbildningsfrågor. Varje styrelse och kommittémedlem får själv
föreslå den utbildning dom önskar som gynnar klubben.
SKK. Förslag till val gällande centralstyrelsens ledamöter. Behandlas inte.
SKK. Klubbens inloggning till Köpa hund  vid ändring av rasstandard.
Kontakt tas med Camilla avelskommittén. 
SKK Medlemsavgifter oförändrade år 2023 är inrapporterad till SKK.

§ 131 Rapporter från kommittéerna.

a) PR & Aktivitetskommittén. Ingen monter är bokad på Hundmässan i
Stockholm däremot är monter bokad av Eurasierklubben i januari på My Dog
i Göteborg.

b) Utställningskommitté. Rasspecialen är i Tidaholm år 2023 och i Gränna
år 2024. Har ännu ej fått kontakt med Morokulien inför 2025.

c) Avelskommitté, avelskonferensen som arrangerades i helgen den 29-30/10.
var så väl arrangerad med ett 30 tal intresserade deltagare. Det genomgicks
stamtavlor och diskuterades. På kvällen avnjöt vi  en god middag. Vätterleden
är ett mycket bra ställe att ha konferens på. Bra lokaler, bra rum och god mat.
På söndagen genomgick vi vår BPH 200 ras analys tillsammans med 
representant från mentalpoolen. Mycket intressant och lärorikt om vår ras.
Mötet var också enigt om att alla valpkullar som annonseras ut via klubbens
hemsida och FB ska följa klubbens avelsstrategi d.v.s. RAS.



Avelskommittén jobbar för att få till en central registrering av Dandy Walker.
           Hälsoregistret bör marknadsföras oftare som en påminnelse till alla eurasier-

ägar- uppfödare med blänkare på FB och klubbtidning lite då och då.

d) MH-BPH kommitté, information över en del av det som diskuterades
  på avelskonferensen kommer att läggas ut i Eurasierbladet.

e) redaktionen. Det är flera nya medarbetare på gång in i kommittén. Sara
från vår styrelse erbjöd sig att vara kontaktman när det gäller förslag på
artiklar till tidningen. Viktigt att vi alla hjälps åt att skicka in material,stort
som smått. Ekonomisk redovisning från Eurasierspecialen 2022 kommer 
läggas ut i Eurasierbladet.

§ 132. Almanackan. 
Vi behöver via FB börja söka efter foton från våra medlemmar till 2023 år 
almanacka. Vår ordförande Göran kontaktar Amanda Johnsson som är 
ansvarig för almanackan.

§ 133. Årsmöte.
Årsmötet år 2023  blir via Zoom den 19 mars kl. 17.00. 
Annonseras ut i Eurasierbladet och på Hemsidan.

§ 134 Övrigt
Medlemsvård. Styrelsen beslutade att från år 2023 iordningställa ett
 välkomst mail till alla nya medlemmar. Sekreterare fick i uppdrag  att

            ta fram ett förslag.

§ 135. Nästa styrelsemöte Tisdag den 6 december kl.19.00.

§ 136. Mötets avslutning.
Ordförande avslutade och tackad för ett trevligt möte kl.20.45

       Vid protokollet Mötets ordförande Justerare

     Inger Johansson                             Göran Björkman                              Sara Åsberg            


